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Wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Chybie: 

Komisji Budżetu, Komisji Gospodarki oraz Komisji Społecznej 

 

Protokół nr 8/24 
 

Obrady rozpoczęto 22 października 2024 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:35 tego samego 

dnia. Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury w Chybiu, ul. Bielska 51. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków: 

1. Łukasz Folek 

2. Krzysztof Gandzel 

3. Brygida Janik 

4. Michał Kajstura 

5. Paweł Kopiec 

6. Joanna Kowalik 

7. Krzysztof Krzempek (obecność na obradach od godziny 16:00) 

8. Krzysztof Michalczyk (nieobecność usprawiedliwiona)  

9. Jan Szczypka 

10. Artur Śmieja 

11. Marek Śmieja 

12. Janusz Waleczek 

13. Kazimierz Żerdka 
Zebrano kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 
 Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z VI i VII połączonego posiedzenia: Komisji Społecznej, Komisji Gospodarki oraz Komisji 

Budżetu. 

3. Zapoznanie się z: 

 1) Projektem protokołu z VI sesji Rady Gminy Chybie. 

 2) Informacją o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 24 września 2024 r. 

 3) Sprawozdaniem z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 11 września 2024 r. do dnia  

15 października 2024 r. 

 4) Informacją dotyczącą gospodarki wodno-ściekowej w gminie Chybie- rozbudowa sieci kanalizacyjnej. 

 5) Informacją na temat gospodarki odpadami. 

4. Opiniowanie projektów uchwał: 

 1) w sprawie przyjęcia zadań Powiatu Cieszyńskiego w zakresie zimowego utrzymania chodników leżących w ciągu 

dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Chybie; 

 2) w sprawie powierzenia Beskidzkiemu Związkowi Powiatowo - Gminnemu prowadzenia zadania publicznego  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego; 

 3) w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym, a także zwrotu kosztów podróży służbowych; 

 4) uchylającą uchwałę nr V/41/2019 Rady Gminy Chybie z dnia 12 marca 2019 r. w sprawie zasad przyznawania 

diet radnym za udział w posiedzeniach Rady Gminy, komisji, a także zwrotu kosztów podróży służbowych; 

 5) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok; 

 6) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-2033. 

5. Sprawy bieżące. 



IR.0012.1.7.8.024.AN 

 

2 
 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia komisji i przedstawienie porządku obrad. 

 

Obradom przewodniczył pan Artur Śmieja- przewodniczący Komisji Budżetu. Przewodniczący 

powitał radnych oraz gości zebranych na posiedzeniu komisji, a także odczytał porządek obrad. 

  

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z VI i VII połączonego posiedzenia: Komisji Społecznej, Komisji 

Gospodarki oraz Komisji Budżetu. 

  

Radni nie wnieśli uwag do protokołów- zostały one przez nich przyjęte do wiadomości. 

 

Ad. 3. Zapoznanie się z: 

 

 1) Projektem protokołu z VI sesji Rady Gminy Chybie. 

 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z ostatniej sesji- został on przez nich przyjęty  

do wiadomości. 

 

 2) Informacją o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu  

24 września 2024 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do informacji- została ona przez nich przyjęta do wiadomości. 

 

 3) Sprawozdaniem z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 11 września  

2024 r. do dnia 15 października 2024 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania- zostało ono przez nich przyjęte do wiadomości. 

 

 4) Informacją dotyczącą gospodarki wodno-ściekowej w gminie Chybie- rozbudowa sieci 

kanalizacyjnej. 

Kierownik odpowiedzialny za wykonanie kanalizacji w gminie pan Tomasz Świszcz 

powiedział, że do końca tygodnia wykonawca zakończy prace zlecone kontraktem 

podstawowym. Dodał, że ze sprawozdania cząstkowego wynika, że osiągnięto większy wynik 

podłączeń, niż wymagany wskaźnik. Pan Tomasz powiedział, że finalnie wykazanych będzie 

około 730 kanalizacji, a do połowy grudnia należy złożyć sprawozdanie do Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Kierownik powiedział, że na ul. Rolnej 

oraz ul. Orzeszkowej trwają naprawy drogi po kanalizacji.  

 5) Informacją na temat gospodarki odpadami. 

 

Wójt gminy pan Janusz Żydek powiedział, że nowe zamówienie, dotyczące przetargu unijnego 

na odbiór odpadów komunalnych, zostało już ogłoszone. Dodał, że przetarg musi być 

wywieszony przez 35 dni i wszyscy mają nadzieję, że wszystko dobrze się zakończy. 

Kierownik Referatu Zamówień Publicznych, Planowania Przestrzennego i Administracji pani 
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Katarzyna Uchyła dodała, że wczoraj wpłynęły pytania od jednej z zainteresowanych firm. 

Wójt poinformował, że przystąpiono do remontu Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych, a uzgodnienia w tej sprawie trwają. 

  

Ad. 4. Opiniowanie projektów uchwał: 

  

 1) w sprawie przyjęcia zadań Powiatu Cieszyńskiego w zakresie zimowego utrzymania 

chodników leżących w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy 

Chybie: 

 

Kierownik Referatu Gospodarczego pan Tomasz Świszcz powiedział, że uchwała jest 

podejmowana, co roku i tym razem udało się wynegocjować 5 zł od Powiatu za odśnieżanie 

chodników leżących w ciągu dróg powiatowych. Wójt gminy pan Janusz Żydek dodał, że taka 

stawka obowiązuje wszędzie. Radny pan Krzysztof Gandzel zapytał, czy nowy odcinek ulicy 

Wyzwolenia został uwzględniony w planach. Wójt odpowiedział, że jeśli nowy odcinek będzie 

zrealizowany, to zostanie to aneksowane. Kierownik Referatu Zamówień Publicznych, 

Planowania Przestrzennego i Administracji pani Katarzyna Uchyła dodała, że w przetargu 

uznane są warunkowo odcinki do odśnieżania. Wójt wyjaśnił, że zgodnie z projektem 

wymagana jest wymiana połowy pasa drogi w kierunku drogi powiatowej. Pan Janusz Żydek 

dodał, że dofinansowanie obejmuje tylko jeden odcinek drogi i zastanawia się jak rozwiązać 

tę sytuację. Wiceprzewodniczący Rady pan Wiesław Wójcikiewicz zauważył, że koszty 

utrzymania chodników wynoszą prawie 30 tys. zł, niezależnie od liczby wyjazdów. Pan 

Tomasz Świszcz przyznał, że tak jest, i dodał, że te wydatki nigdy nie były w pełni 

rekompensowane.  

  
Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zadań Powiatu Cieszyńskiego w zakresie zimowego 

utrzymania chodników leżących w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Chybie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Jan Szczypka, 

Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk 

Projekt uchwały opiniowano pozytywnie. 

  

 2) w sprawie powierzenia Beskidzkiemu Związkowi Powiatowo - Gminnemu prowadzenia 

zadania publicznego w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

 

Wójt gminy pan Janusz Żydek powiedział, że od przyszłego roku wprowadzona zostanie nowa 

linia autobusowa, która o około 20 min. szybciej dowiezie dzieci do Bielska. Dodał, że nowa 

linia będzie kursować w dni robocze, natomiast w weekendy będzie obowiązywała 

poprzednia, dłuższa trasa. Mieszkanka gminy dopytała o szczegóły dotyczące trasy, na co wójt 
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udzielił jej wyczerpującej odpowiedzi. Wójt dodał również, że jeśli Rada złoży wniosek  

o zwiększenie liczby kursów to podejmie odpowiednie działania. 

 
Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Beskidzkiemu Związkowi Powiatowo - Gminnemu 

prowadzenia zadania publicznego w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Jan Szczypka, 

Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk 

Projekt uchwały opiniowano pozytywnie. 

 

  

 3) w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym, a także zwrotu kosztów 

podróży służbowych: 

Przewodniczący Komisji Budżetu pan Artur Śmieja poinformował, że jedna z mieszkanek 

wniosła uwagi do projektu uchwały. Wiceprzewodniczący Rady pan Wiesław Wójcikiewicz 

wyjaśnił, że pan Grzegorz Ochodek- Przewodniczący RG zwrócił się z wnioskiem do wójta  

o podniesienie kwot diet dla radnych, ponieważ w gminach sąsiednich diety są wyższe. 

Podkreślił, że dieta nie jest zarobkiem, lecz zwrotem kosztów pracy radnego w związku  

z nabytym mandatem. Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że wszyscy radni angażują się 

w działania gminy i są tak samo potrzebni jak Ci w innych gminach. Wójt pan Janusz Żydek 

dodał, że wysokość diet w naszej gminie nie była podnoszona od wielu lat, mimo że odbywa 

się więcej posiedzeń Rady oraz inwestycji. Pan Wiesław Wójcikiewicz zauważył, że kwota 

bazowa była już wielokrotnie podnoszona, a diety pozostały na tym samym poziomie.   

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym, a także zwrotu 

kosztów podróży służbowych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Jan Szczypka, 

Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk 

Projekt uchwały opiniowano pozytywnie. 

 

  

 4) uchylającą uchwałę nr V/41/2019 Rady Gminy Chybie z dnia 12 marca 2019 r.  

w sprawie zasad przyznawania diet radnym za udział w posiedzeniach Rady Gminy, 

komisji, a także zwrotu kosztów podróży służbowych: 
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Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

  
Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę nr V/41/2019 Rady Gminy Chybie z dnia 12 marca 2019 r. 

w sprawie zasad przyznawania diet radnym za udział w posiedzeniach Rady Gminy, komisji, a także zwrotu 

kosztów podróży służbowych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Jan Szczypka, 

Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk 

Projekt uchwały opiniowano pozytywnie. 

  

 5) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok: 

 

Wójt uprzedził, że pojawi się autopoprawka do projektu uchwały. Zastępca skarbnika pani 

Aleksandra Zielińska przedstawiła zmiany dotyczące zarówno zmniejszenia, jak i zwiększenia 

dochodów oraz wydatków, które szczegółowo opisane są w uzasadnieniu do projektu uchwały.  

 

O godz. 16:00 do obrad dołączył radny pan Krzysztof Krzempek. 

(liczba członków komisji obecnych na posiedzeniu: 12) 

 
Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof 

Krzempek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Michalczyk 

Projekt uchwały opiniowano pozytywnie. 

 

  6) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-

2033. 

 

Zastępca skarbnika pani Aleksandra Zielińska powiedziała, że zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej wynikają ze zmiany uchwały budżetowej. 

  
Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata  

2024-2033. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof 

Krzempek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Michalczyk 

Projekt uchwały opiniowano pozytywnie. 

 

  

5. Sprawy bieżące. 

 

Radni zapoznali się z: 

- pismem jednej z mieszkanek gminy, w sprawie „niewłaściwego” zwołania zebrania wiejskiego 

sołectwa Chybie, w dniu 05.09.2024 r. 

- pismem od WZC Sp. z o. o. dot. zrealizowanych oraz planowanych inwestycji na terenie Gminy 

Chybie, 

- pismem od PKP PLK S.A. w sprawie likwidacji przejazdu kolejowego na ul. Jagodowej  

w Chybiu, 

- uchwałą podjętą przez Radę Miasta Rybnika w sprawie planów przedwczesnego zamknięcia 

Elektrowni Rybnik, 

- uchwałą podjętą przez Radę Miasta Zakopanego z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej 

w zakresie nowelizacji ustawy Prawo Ochrony Środowiska. 

 

Radny pan Krzysztof Gandzel zapytał jak będzie wyglądała budowa żłobka w Chybiu. Wójt gminy 

pan Janusz Żydek odpowiedział, że przedstawiono dwie propozycje lokalizacji, jednak 

zdecydowano, że nowy żłobek powstanie na terenie szkoły i konieczne będzie odwrócenie boiska. 

Wójt zapewnił, że projekt nie będzie kolidował z aktywnością na boisku, ani z pracą szkoły. Jedna 

z mieszkanek gminy zgłosiła, że za Ośrodkiem Zdrowia jest do posprzątania wiele śmieci  

oraz gałęzi oraz, że na placu zabaw, który znajduje się przy Urzędzie Gminy powinno zostać 

zainstalowane oświetlenie. Mieszkanka zgłosiła również, że z prawej strony domu 

przedpogrzebowego tworzy się zaciek. Wójt powiedział, że Szkoła Podstawowa nr 1 w Chybiu 

organizuje jarmark oraz turniej piłki siatkowej, wobec czego bardzo by prosił radnych,  

aby pomogli w stworzeniu drużyny. Wójt ogłosił, że 8 listopada 2024 r. odbędzie się uroczyste 

otwarcie nowego Gminnego Ośrodka Kultury, na które serdecznie zaprasza wszystkich 

mieszkańców. 

 

ZGŁOSZONO NASTĘPUJĄCE WOLNE WNIOSKI I ZAPYTANIA 

 

1. Przewodniczący Komisji Społecznej pan Michał Kajstura poprosił o przedłożenie złożonych 

przez dyrektorów gminnych placówek oświatowych wniosków do budżetu na 2025 r. Radny 

poprosił również o uprzątnięcie żołędzi, które utrudniają poruszanie się pieszym  

i rowerzystom na ul. Dworcowej (od kościoła do dworca PKP). 

2. Radny pan Jan Szczypka poprosił o uzupełnienie asfaltu na ul. Podleśnej (na zarurowanym 

odcinku drogi). 
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3. Przewodniczący Komisji Budżetu pan Artur Śmieja zwrócił się w imieniu mieszkańców gminy 

o to, by zadbać o dekoracje kwiatowe na pomnikach pamięci ofiar, które poległy podczas wojen 

(pomnik przy domu przedpogrzebowym oraz tablica umieszczona na budynku Urzędu).  

 

ZŁOŻONO RÓWNIEŻ WNIOSEK FORMALNY 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie przywrócenia pełnego oświetlenia ulicznego w godzinach nocnych w całej gminie Chybie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Łukasz Folek, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Artur Śmieja, 

Marek Śmieja, Janusz Waleczek 

PRZECIW (1) 

Kazimierz Żerdka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Gandzel, Jan Szczypka 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Michalczyk 

Wniosek został przegłosowany.  

 

Wobec wyczerpania porządku, obrady zakończono o godzinie 16:35. 
 

Załączniki: 

1. Zawiadomienie o zwołaniu posiedzenia. 

2. Lista obecności radnych. 

3. Lista obecności gości. 

4. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 24 września 2024 r. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 11 września 2024 r. do dnia  

15 października 2024 r. 

6. Informacja dot. gospodarki wodno-ściekowej w Gminie Chybie. 

7. Dane na temat bieżącej gospodarki odpadami komunalnymi. 

8. Analiza dochodów i wydatków związanych z opłatą za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zadań Powiatu Cieszyńskiego w zakresie zimowego utrzymania 

chodników leżących w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Chybie. 

10. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Beskidzkiemu Związkowi Powiatowo - Gminnemu prowadzenia 

zadania publicznego w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

11. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym, a także zwrotu kosztów 

podróży służbowych. 

12. Projekt uchwały uchylającej uchwałę nr V/41/2019 Rady Gminy Chybie z dnia 12 marca 2019 r. w sprawie 

zasad przyznawania diet radnym za udział w posiedzeniach Rady Gminy, komisji, a także zwrotu kosztów 

podróży służbowych. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-2033. 

15. Pismo jednej z mieszkanek gminy, w sprawie „niewłaściwego” zwołania zebrania wiejskiego sołectwa 

Chybie, w dniu 05.09.2024 r. 

16. Pismo od WZC Sp. z o. o. dot. zrealizowanych oraz planowanych inwestycji na terenie Gminy Chybie. 

17. Pismo od PKP PLK S.A. w sprawie likwidacji przejazdu kolejowego na ul. Jagodowej w Chybiu. 
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18. Uchwała podjęta przez Radę Miasta Rybnika w sprawie planów przedwczesnego zamknięcia Elektrowni 

Rybnik. 

19. Uchwała podjętą przez Radę Miasta Zakopanego z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie 

nowelizacji ustawy Prawo Ochrony Środowiska. 

 

 

 

 

 

 

 

Obradom przewodniczył: 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Aldona Nowak 


